



扫码关注

fingertime 凡纪

深圳市盛创数码科技有限公司
Shenzhen Century Digital Technology Co., Ltd.

广东省深圳市龙华区龙华街道梅龙大道194号卫东龙商务大厦A座1205-1207
Add: Unit 1205-1207, 12th Floor, Block A, WDL Business Building, NO. 194 Meilong Avenue,
Longhua Committee, Longhua District, Shenzhen, Guangdong (518109)

www.fingertime.net 400 990 0236

商标说明: fingertime® 为深圳市盛创数码科技有限公司持有注册商标, 仿冒必究。



扫码关注

fingertime 凡纪

深圳市盛创数码科技有限公司
Shenzhen Century Digital Technology Co., Ltd.

广东省深圳市龙华区龙华街道梅龙大道194号卫东龙商务大厦A座1205-1207
Add: Unit 1205-1207, 12th Floor, Block A, WDL Business Building, NO. 194 Meilong Avenue,
Longhua Committee, Longhua District, Shenzhen, Guangdong (518109)

www.fingertime.net 400 990 0236

商标说明: fingertime® 为深圳市盛创数码科技有限公司持有注册商标, 仿冒必究。

产品型号
Model number

购买日期
Purchase date

购买账号
Purchase account

用户名
User name

产品颜色
Color

购买店铺
Purchase shop

保修原因
Warranty reason

联系电话
Contact number

用户地址
Buyer address

WARRANTY CARD

按键说明(Button Description):



ANC降噪模式(ANC mode):

短按“”键, 切换至降噪模式, 语音提示“ANC Mode”。

ANC Mode: short press “” to switch the ANC Mode, voice prompts “ANC Mode”.

Turn on the smart device's Bluetooth searching function and select the device “Roam”, no password is required, after successfully pairing, a tone “Connected” will be heard, the LED indicator light flashes white slowly.

低延迟游戏模式(Low latency mode):

连续五击“”键, 进入低延迟模式, 语音提示“Game Mode”。

再次五击“”键, 切换至音乐模式, 语音提示“Music Mode”。

Press “” for five times to enter the low latency game mode, voice prompts “Game Mode”.

Press “” for five times again to switch the music mode, voice prompts “Music Mode”.

短按切换至降噪模式, 语音提示“ANC Mode”。

Short press to switch the ANC Mode.

开机/关机耳机; 暂停/播放音乐; 接听/挂断电话;

模式切换; 唤醒语音助手

ON/OFF, Play/Pause, Answer Calls/Hang off Calls, Modes Switch, activate the voice assistance

在连接蓝牙状态下, 五连击进入游戏模式。开启0.04S无感延迟。

In Bluetooth mode,five press to enter the Game mode,no inductive delay at 0.04s.

短按加音量/长按下一曲

short press for increasing volume

long press for next song

短按减音量/长按上一曲

short press for reducing volume

long press for previous song

APP下载(Download the APP):

CC

C

E

T

I

M

E

N

T

E

T

Y

U

Y

U

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and

(2) This device must accept any interference received, including interference that may

cause undesired operation.

Warning: Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for

compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Bluetooth pairing: long press “” for three seconds, voice prompts “power on” to start up the Bluetooth headphone, it will enter pairing mode automatically, voice prompts “Bluetooth Mode”, indicator light flashes with white and orange.

Clean pairing: long press the “+” and “-” for 3s at the same time to clean the original pair of connected devices.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation.

This equipment generates and uses radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

Reorient or relocate the receiving antenna.

Increase the separation between the equipment and receiver.

Connect the equipment to an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

RF warning statement:

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device

can be used in portable exposure condition without restriction.

6) 接通电话: 来电时, 短按“”

7) 挂断电话: 通话结束, 短按“”

8) 拒绝来电: 来电时, 长按“”2秒

9) 关机: 长按“”3秒, 耳机关机

LED指示灯状态(LED indicator light Status):

充电状态

充电时: 橙色指示灯长亮

满电时: 指示灯灭

配对状态

橙色和白色指示灯交替闪烁

播放状态

指示灯灭

Charge Status

LED indicator light stays orange when charging.

When fully charged, LED indicator light turns off.

Pairing Status

LED indicator light turns on when pairing is in progress.

Playing Status

LED indicator turns off.

RF warning statement:

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device

can be used in portable exposure condition without restriction.

1) 暂停/播放音乐: 短按“”暂停或播放音乐

2) 上/下曲: 长按“”2秒切换下一曲, 长按“”2秒切换上一曲

3) 加/减音量: 短按“”增加音量, 短按“”降低音量

4) 语音助手: 连续三击“”键, 唤醒语音助手功能

5) 接通电话: 来电时, 短按“”

6) 挂断电话: 通话结束, 短按“”

7) 拒绝来电: 来电时, 长按“”2秒

8) 关机: 长按“”3秒, 耳机关机

按键功能说明:

1) 暂停/播放音乐: 短按“”暂停或播放音乐

2) 上/下曲: 长按“”2秒切换下一曲, 长按“”2秒切换上一曲

3) 加/减音量: 短按“”增加音量, 短按“”降低音量

4) 语音助手: 连续三击“”键, 唤醒语音助手功能

5) 接通电话: 来电时, 短按“”

6) 挂断电话: 通话结束, 短按“”

7) 拒绝来电: 来电时, 长按“”2秒

8) 关机: 长按“”3秒, 耳机关机

扫—扫【凡纪APP】

解锁更多个性化功能

